
Moderata Samlingspartiet i Håbo kommun

Interpellation till kommunfullmäktiges ordförande Owe Fröjd

Efter att ha deltagit i ett av Demokratiberedningens sammanträden, men har noga studerat 
handlingarna till två, eftersom jag var sjuk och inte kunde deltaga i det senaste sammanträdet, så 
undrar jag över handläggningen av Demokratiberedningens ärenden.

Det är svårt att se vilka ärenden som kommunfullmäktige delegerat till Demokratiberedningen och 
det är svårt att se hur Demokratiberedningens ageranden eller beslut sedan behandlas i 
kommunfullmäktige.

Eftersom du varit kommunfullmäktiges ordförande den senaste mandatperioden och fortsätter i 
samma roll denna mandatperiod ställs frågan till dig.

Med hänvisning till ovanstående frågar jag dig;

Hur många ärenden har delegerats från kommunfullmäktige till Demokratiberedningen de senaste 4 
åren?

Hur många av kommunfullmäktiges ärenden de senaste 4 åren (det borde vara samma) har 
Demokratiberedningen levererat underlag till?

Anser du att Demokratiberedningen fungerar bra som en beredningsgrupp till kommunfullmäktige?
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